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Protokół nr 31 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Sulików 

odbytej 3 sierpnia 2005r. o godz. 16
00
 w Urzędzie Gminy Sulików. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, 

Przewodniczący Rady Gminy Franciszek Fleszar otworzył nadzwyczajną sesję Rady Gminy 

Sulików, zwołaną na wniosek Wójta Gminy Sulików. 

 Na podstawie listy obecności radnych, Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 

radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może 

obradować i podejmować uchwały. 

(listy obecn. zał.1,2,3) 

Radni nieobecni: 

1. Cap Stanisław, 

2. Kryński Dariusz, 

3. Starzyński Robert. 

 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz odczytał wniosek wójta gminy z 25 

lipca 2005r. o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy na 2005r. wynikających z realizacji zadań inwestycyjnych. (zał. 4) 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005 rok. 

2. Informacje, sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Wójt Gminy szczegółowo omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy oraz 

przedstawił trzy autopoprawki polegające na usunięciu błędów liczbowych w zał. nr 2, w zał. nr 3 

do projektu uchwały. 

Proponowane zmiany dotyczą planu dochodu i wydatków budżetowych, zmiany funduszu 

celowego i wieloletniego programu inwestycyjnego na lata 2005-2007.  

I tak np.:  

• zmniejszenie o 50.000 zł dotacji na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego wynika z tego, 

że dotacja Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP we Wrocławiu nie będzie przechodziła 

przez budżet gminy, a zostanie bezpośrednio przekazana dla firmy która będzie sprzedawała 

samochód, 

• 20.000 zł na przeznaczono na udrożnienie kanalizacji burzowej w Sulikowie. Jest problem 

na odcinku ulic Nowe Miasto, Dworcowej, Pocztowej i częściowo Zgorzeleckiej, ponieważ 

kanalizacja na tym odcinku wymaga gruntowej przebudowy. Obecne zadanie obejmuje wymianę 

rur na odcinku o dł. 100-150 m. Będzie to również zabezpieczenie budowanego gimnazjum przed 

dostaniem się wód opadowych do budowanego gimnazjum, co miało miejsce w czerwcu br. 

Dodatkowym zabezpieczeniem gimnazjum będzie garb przy wjeździe z ul. ul. Pocztowej w 

kierunku gimnazjum, 

• Wójt poinformował, że 23 czerwca br. Zarząd Województwa Dolnośląskiego przyznał dla 

gminy Sulików kwotę 1.056.000 euro na budowę sali sportowej w Sulikowie,  

• Zwiększono szacunkowo określoną wartość zadania „Budowa gimnazjum i hali sportowej” 

o 900.000 zł, z tego do realizacji w 2005 roku będzie kwota 100.000 zł, a 800.000 zł w 2006r. W 

kwocie tej 50.000zł stanowi dotacja celowa w ramach „Kontraktu wojewódzkiego dla 

województwa dolnośląskiego na lata 2005-2006” na dofinansowanie budowy gimnazjum i sali 

sportowej. W związku z długim oczekiwaniem na decyzję Zarządu Województwa w sprawie dotacji 

o 1 rok uległ przesunięciu termin realizacji tej inwestycji. 

Radny Tadeusz Bednarz pytał o termin wodociągowania Starego Zawidowa. 



 2 

Wójt wyjaśnił, że zadanie ujęte jest w planie inwestycyjnym i gmina stara się o pozyskanie środków 

unijnych na dofinansowanie zadania. 

 

Radny Piotr Jankowski prosił o informację na temat przyczyn podtapiania nowego budynku 

gimnazjum.  

Wójt wyjaśnił, że powodem podtapiania budynku są wody opadowe. Podczas silnych opadów 

przestarzała kanalizacja burzowa nie nadąża przyjmować wody (na ul. Pocztowej są tylko dwie 

studzienki kanalizacyjne). W efekcie woda płynie ulicami zalewając piwnice wielu domów. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Uchwała podjęta została 11 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym się. (zał. 5)  

 

Ad. 2 

Wójt Gminy poinformował o Dożynkach Wojewódzkich, które odbędą się 11 września br. w 

Zgorzelcu. Gmina Sulików jest jednym ze współorganizatorów. Gospodarzem dożynek będzie 

mieszkaniec naszej gminy Tadeusz Mochalski.  

Jednym z punktów uroczystości będzie konkurs wieńców dożynkowych, po jednym z każdej 

gminy. Nagrody wynoszą 3000 zł., 2000 zł i 1000 zł. 

Radna Bogdanowicz mówiła o potrzebie dołożenia starań w przygotowaniu okazałego wieńca.  

Po dyskusji ustalono, że po sesji radni i sołtysi omówią sposób w jaki wykonany zostanie wieniec 

dożynkowy. 

 

Na podstawie § 50 Statutu Gminy, stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, Przewodniczący 

zamknął nadzwyczajną sesję Rady Gminy Sulików. (godz. 16 
45
) 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy 

Franciszek Fleszar 

 

Protokołowała: 

M. Haik 


